



Office of Immigrant Affairs

Our Work

The Office of Immigrant Affairs (OIA) promotes the well-being of Philadelphia's immigrant communities and their inclusion into the civic, economic, social, and cultural fabric of the City. Our work focuses on three areas: policies & programs, economic development, and cultural programming & outreach.

Policies and Programs

We recommend and develop policies and programs to provide opportunity, access to services, and immigration reform on all levels of government. This includes advocating for welcoming city policies and programs around language access and citizenship.

Economic Development

A major goal of our work is the successful inclusion of immigrants into the economic fabric of the City. This includes advocacy around workforce development and the newly launched Immigrant Workers Academy.

Cultural Programming and Outreach

We highlight the essential role that immigrants play in our City. We coordinate year-round cultural programming like Immigrant Heritage Month in June and Welcoming Week in September. We also celebrate diversity by raising the flags of our many immigrant communities at City Hall.

Another role of OIA is to connect immigrants and refugees to city services and organizations that can best assist them. We also convene people together with the goal of improving the lives of our immigrant communities.

Follow OIA

 City of Philadelphia
Office of Immigrant Affairs

 @phillyoia

 OIA@phila.gov

 phillyoia

 (215) 686-0876



Office of Immigrant Affairs

Our Work

The Office of Immigrant Affairs (OIA) promotes the well-being of Philadelphia's immigrant communities and their inclusion into the civic, economic, social, and cultural fabric of the City. Our work focuses on three areas: policies & programs, economic development, and cultural programming & outreach.

Policies and Programs

We recommend and develop policies and programs to provide opportunity, access to services, and immigration reform on all levels of government. This includes advocating for welcoming city policies and programs around language access and citizenship.

Economic Development

A major goal of our work is the successful inclusion of immigrants into the economic fabric of the City. This includes advocacy around workforce development and the newly launched Immigrant Workers Academy.

Cultural Programming and Outreach

We highlight the essential role that immigrants play in our City. We coordinate year-round cultural programming like Immigrant Heritage Month in June and Welcoming Week in September. We also celebrate diversity by raising the flags of our many immigrant communities at City Hall.

Another role of OIA is to connect immigrants and refugees to city services and organizations that can best assist them. We also convene people together with the goal of improving the lives of our immigrant communities.

Follow OIA

 City of Philadelphia
Office of Immigrant Affairs

 @phillyoia

 OIA@phila.gov

 phillyoia

 (215) 686-0876



Office of Immigrant Affairs

Our Work

The Office of Immigrant Affairs (OIA) promotes the well-being of Philadelphia's immigrant communities and their inclusion into the civic, economic, social, and cultural fabric of the City. Our work focuses on three areas: policies & programs, economic development, and cultural programming & outreach.

Policies and Programs

We recommend and develop policies and programs to provide opportunity, access to services, and immigration reform on all levels of government. This includes advocating for welcoming city policies and programs around language access and citizenship.

Economic Development

A major goal of our work is the successful inclusion of immigrants into the economic fabric of the City. This includes advocacy around workforce development and the newly launched Immigrant Workers Academy.

Cultural Programming and Outreach

We highlight the essential role that immigrants play in our City. We coordinate year-round cultural programming like Immigrant Heritage Month in June and Welcoming Week in September. We also celebrate diversity by raising the flags of our many immigrant communities at City Hall.

Another role of OIA is to connect immigrants and refugees to city services and organizations that can best assist them. We also convene people together with the goal of improving the lives of our immigrant communities.

Follow OIA

 City of Philadelphia
Office of Immigrant Affairs

 @phillyoia

 OIA@phila.gov

 phillyoia

 (215) 686-0876



Office of Immigrant Affairs

我们的工作

移民事务办公室旨在促进费城移民社区的福祉，并使他们融入本市的公民、经济、社会和文化结构之中。我们的工作主要集中在三个方面：政策和计划、经济发展，以及文化活动和拓展。

政策和计划

我们提议和制定政策及计划，以使移民获得机会和服务，并帮助各级政府推进移民改革。其中包括围绕语言通达服务和公民权利的包容性政策和计划。

经济发展

我们工作的主要目标是成功地将移民纳入城市的经济结构之中。这包括倡导劳动力的发展以及新成立的移民工人学会。

文化活动和拓展

我们重视移民对整座城市发挥的重要作用。我们协调全年的文化活动安排，比如 6 月份的移民传统文化月，以及 9 月份的欢迎周。我们也通过在市政厅升起各移民社区的国旗来表达对多样性的尊重。

移民事务办公室的另一个职责是使移民和难民与能够为他们提供最佳帮助的城市服务及组织之间建立沟通。我们还召集民众共同努力，旨在改善我们的移民群体的生活水平。

关注移民事务办公室



City of Philadelphia
Office of Immigrant Affairs



@phillyoia



OIA@phila.gov



phillyoia



(215) 686-0876



Office of Immigrant Affairs

我们的工作

移民事务办公室旨在促进费城移民社区的福祉，并使他们融入本市的公民、经济、社会和文化结构之中。我们的工作主要集中在三个方面：政策和计划、经济发展，以及文化活动和拓展。

政策和计划

我们提议和制定政策及计划，以使移民获得机会和服务，并帮助各级政府推进移民改革。其中包括围绕语言通达服务和公民权利的包容性政策和计划。

经济发展

我们工作的主要目标是成功地将移民纳入城市的经济结构之中。这包括倡导劳动力的发展以及新成立的移民工人学会。

文化活动和拓展

我们重视移民对整座城市发挥的重要作用。我们协调全年的文化活动安排，比如 6 月份的移民传统文化月，以及 9 月份的欢迎周。我们也通过在市政厅升起各移民社区的国旗来表达对多样性的尊重。

移民事务办公室的另一个职责是使移民和难民与能够为他们提供最佳帮助的城市服务及组织之间建立沟通。我们还召集民众共同努力，旨在改善我们的移民群体的生活水平。

关注移民事务办公室



City of Philadelphia
Office of Immigrant Affairs



@phillyoia



OIA@phila.gov



phillyoia



(215) 686-0876



Office of Immigrant Affairs

我们的工作

移民事务办公室旨在促进费城移民社区的福祉，并使他们融入本市的公民、经济、社会和文化结构之中。我们的工作主要集中在三个方面：政策和计划、经济发展，以及文化活动和拓展。

政策和计划

我们提议和制定政策及计划，以使移民获得机会和服务，并帮助各级政府推进移民改革。其中包括围绕语言通达服务和公民权利的包容性政策和计划。

经济发展

我们工作的主要目标是成功地将移民纳入城市的经济结构之中。这包括倡导劳动力的发展以及新成立的移民工人学会。

文化活动和拓展

我们重视移民对整座城市发挥的重要作用。我们协调全年的文化活动安排，比如 6 月份的移民传统文化月，以及 9 月份的欢迎周。我们也通过在市政厅升起各移民社区的国旗来表达对多样性的尊重。

移民事务办公室的另一个职责是使移民和难民与能够为他们提供最佳帮助的城市服务及组织之间建立沟通。我们还召集民众共同努力，旨在改善我们的移民群体的生活水平。

关注移民事务办公室



City of Philadelphia
Office of Immigrant Affairs



@phillyoia



OIA@phila.gov



phillyoia



(215) 686-0876